

客戶重要通知

Important Notice to Customers



關於定期基金投資計劃 – 終止其他銀行戶口直接付款授權作為供款 方式之通知

基於本行的業務考慮，由2021年10月1日起，設立由其他銀行戶口直接付款授權選項將不再是定期基金投資計劃下適用的供款方式。

如目前正選用由其他銀行戶口直接付款授權作為定期基金投資計劃之供款方式的客戶，可於2021年10月1日前，親臨任何分行，通過由本行戶口設置新的直接付款授權，為定期基金投資計劃的供款方式作出更改。若本行於2021年10月1日前仍未收到客戶新的直接付款授權指示，本行將於2021年10月1日當日終止客戶的定期基金投資計劃，恕不另行通知。而客戶於定期基金投資計劃內所持有的基金總值仍會保留於客戶的定期基金投資計劃戶口內。

如有任何查詢，請致電本行客戶服務熱線(852) 2903 8343或親臨任何分行。

中國建設銀行(亞洲)股份有限公司

客戶重要通知

Important Notice to Customers



Notice of Regular Mutual Funds Investment Plan – Termination of Direct Debit Authorization from another bank as a payment method

After our business consideration, with effect from October 1, 2021, the setting up of a direct debit authorization (the “DDA”) from an account with another bank will no longer be available as a payment method for the Regular Mutual Funds Investment Plan.

For customer who had set up a DDA from an account with another bank currently, he/she could change the payment method of his/her Regular Mutual Funds Investment Plan (by setting up a new DDA from an account with our Bank before October 1, 2021) by visiting any of our branches. If the Bank has not received his/her new DDA instruction before October 1, 2021, the Bank will terminate his/her Regular Mutual Funds Investment Plan on October 1, 2021 without further notice. The mutual fund holding balance in his/her Regular Mutual Funds Investment Plan will still be kept at his/her Regular Mutual Fund Investment Account.

Should you have any enquiries, please call our Bank by Customer Service Hotline at (852) 2903 8343 or visit any of our branches.

China Construction Bank (Asia) Corporation Limited